

<b>Airlines Fees for Domestic Tickets</b>		<b>رسوم الإصدار للتذاكر الداخلية</b>
<b>Date/التاريخ</b> 05 September 2016	<b>Reference/الرقم المرجعي</b> 201609051	<b>Effective date/تاريخ التطبيق</b> 15 SEP 2016

<p>SAUDIA decided to increase the issuance fees of its domestic tickets issued through its CTOs/ATO's or TSCs to SAR 50.</p> <p><b><u>Exemption include the following categories:</u></b></p> <p>1. Passengers onboard domestic flights with connections to International flights: <b>Example:</b> (AHB-JED-CAI) and return too.</p> <p>2. Infant tickets.</p> <p><b><u>Considering that certain conditions will be applied:</u></b></p> <p>1. Issuance fees are non-refundable. 2. Issuance fees can be collected using (cash-SPAN-credit). 3. For domestic tickets issued through SAUDIA's sales offices or telephone sales centers, Issuance fees will be calculated automatically when fare-quoting the PNR, and will appear in the ticket under "airlines fees" field.</p>	<p>قررت "السعودية" زيادة رسوم الإصدار الأولي للتذاكر الداخلية الصادرة من مكاتب مبيعات "السعودية" و مراكز البيع الهاتفي إلى 50 ريال.</p> <p><b><u>كما يعفى أيضا من الرسوم كلاً من الفئات التالية:</u></b></p> <p>1. المسافرين على الرحلات الداخلية الموصلة مع رحلات دولية مثال: (ابها - جدة - القاهرة) والعكس أيضاً. 2. تذكرة الرضيع.</p> <p><b><u>علماً أنه سيتم تطبيق الشروط التالية على التذاكر:</u></b></p> <p>1. رسوم الإصدار غير قابل للاسترداد. 2. تحصل هذه الرسوم (نقداً / الشبكة السعودية / بطاقات الائتمان). 3. بالنسبة للتذاكر الداخلية المصدرة من خلال مكاتب المبيعات أو مراكز البيع الهاتفي الخاصة بـ "السعودية"، سيتم احتساب المصاريف اليأ عند التسعير وستظهر في التذكرة تحت خانة .AIRLINE FEE</p>
---	---

If you have any questions or comments on this Bulletin, please contact:

[gdssupport@saudia.com](mailto:gdssupport@saudia.com)

This bulletin is binding application and it is for distribution to Travel Service Providers. تعتبر هذه النشرة ملزمة التطبيق، وهي خاصة بالتوزيع إلى وكلاء السفر والسياحة.